

សម្រាប់ការចុះផ្សាយបន្ទាន់ ៖ ថ្ងៃព្រហស្បតិ៍ទី ៣ មេសា ២០២០
លេខទំនាក់ទំនងសាលាក្រុង 781-286-8111



សារលិខិតរបស់សាលាក្រុងជុំវិញ COVID-19៖ ថ្ងៃទី ៣ មេសា ២០២០
រាល់ហាងទំនិញ ឬកន្លែងលក់រាយនានា ត្រូវកំណត់ចំនួនអតិថិជនដែលចូលទិញ
ជំនួយដល់អាជីវកម្មខ្នាតតូចដែលនៅបន្តដំណើរការ
ចំនួនអ្នកស្ម័គ្រចិត្តក្នុងក្រុង Revere កើនឡើងដល់ ២០០ នាក់

ថ្ងៃទី ៣ មេសា ២០២០២ - ក្រុមឆ្លើយតបរបស់ប្រចាំក្រុង Revere នៅតែបន្តការងារយ៉ាងសកម្ម ដើម្បីកាត់បន្ថយ
ល្បឿននៃការឆ្លង និងការរាលដាលនៃជំងឺ COVID-19។ ហើយបានរៀបចំវិធានការរួចជាស្រេចដើម្បីទប់ទល់នឹងការឆ្លង
នានា។ នៅថ្ងៃនេះ នាយកដ្ឋានសុខាភិបាលរបស់រដ្ឋ Massachusetts បានផ្តល់ដំណឹងមកកាន់ក្រុមសុខាភិបាលប្រចាំ
ក្រុង Revere ថា បានរកឃើញអ្នកឆ្លងមេរោគ COVID-19 ចំនួន ២១៨ នាក់ នៅក្នុងក្រុង Revere។

អ្នកទិញទំនិញនៅហាងទំនិញតូចធំនានា ត្រូវមានចំនួនកំណត់

នៅថ្ងៃពុធ ទី ១ មេសា នេះ ក្រុមអធិការកិច្ចរបស់បានធ្វើការជាមួយហាងគ្រឿងទេស និងហាងទំនិញធំៗទាំង
អស់ឲ្យចាប់ផ្តើមកំណត់ចំនួនមនុស្សដែលចូលក្នុងពេលម្តងៗ ទៅតាមទំហំនៃហាង។ ការកំណត់នេះធ្វើឡើង
ដើម្បីការពារសុវត្ថិភាពបុគ្គលិក និងអ្នកទិញទំនិញនៅផ្សារនានាដូចជា Basket, BJ's, Target, Prince Rite,
Stop&Shop និង Big Lots ដែលកំណត់មនុស្សចូលម្តងតែ ១៥០ ប៉ុណ្ណោះ ក្នុងពេលទិញទំនិញម្តងៗ នេះបើ
យោងតាមក្បួនកំណត់ចំនួនមនុស្ស ២០% នៃទំហំទីតាំង។ សម្រាប់ CVS Pharmacy, Walgreens, Rite Aid
និង PetCo នឹងកំណត់ឲ្យមានមនុស្សចូលម្តងតែ ២៤ នាក់ប៉ុណ្ណោះ។ សម្រាប់កន្លែងដែលមានកម្មវិធីផ្តល់ជូន
ពិសេស ឬបញ្ចុះតម្លៃ ត្រូវកំណត់អ្នកចូលម្តងតែ ១៥ នាក់ប៉ុណ្ណោះ។ អ្នកទិញទំនិញត្រូវឈរនៅគំនូស និងអនុ

វត្តមានការរក្សាគម្លាត ហើយរក្សាចិត្តឲ្យស្ងប់ដើម្បីរង់ចាំពេលគិតលុយ។ បើអ្នកមានចំងល់នានាទាក់ទងនឹងការរក្សាគម្លាតសង្គម សូមទាក់ទងមកកាន់ Revere 311 ដើម្បីការសម្របសម្រួលនានា។

ការគាំទ្រ និងជំនួយនានាដល់អាជីវកម្មខ្នាតតូចដែលនៅដំណើរការ

បុគ្គលិកសាលាក្រុងបានធ្វើការជាមួយរាល់អាជីវកម្មខ្នាតតូចផ្សេងៗ ដើម្បីជួយសម្រួលដល់បញ្ហាដែលពួកប្រឈមជាមួយនឹងជំងឺ COVID-19 ដូចជាសម្របសម្រួលផ្នែកធ្វើលិខិតស្នើសុំកម្ចី និងស្វែងរកដំណោះស្រាយផ្សេងៗដើម្បីឲ្យអាជីវកម្មទាំងនោះអាចបន្តដំណើរការបាន។ ម្ចាស់អាជីវកម្មទាំងអស់អាចអ៊ីម៉ែលទៅ smallbusiness@revere.org បើសិនជាមានចំងល់ ឬចង់ស្នើសុំជំនួយនានា។ គណនីនេះ នឹងមានការចាត់ចែងដោយ បុគ្គលិករបស់នាយកដ្ឋានហិរញ្ញវត្ថុប្រចាំក្រុង។

កំណើននៃអ្នកចូលរួមធ្វើជាបណ្តាញអ្នកស្ម័គ្រចិត្តរបស់ក្រុង

មានមនុស្សជាង ២០០ នាក់បានដាក់ពាក្យចុះឈ្មោះធ្វើជាអ្នកស្ម័គ្រចិត្តជាមួយក្រុងដើម្បីប្រយុទ្ធប្រឆាំងជាមួយបញ្ហាដែលកំពុងកើតឡើងនេះ។ ក្នុងនោះ អ្នកស្ម័គ្រចិត្តមួយចំនួនមានចុះឈ្មោះធ្វើការងារមើលថែមនុស្សចាស់ដើម្បីដឹកជញ្ជូនអាហារ ពិនិត្យសុខភាព និងជួយការងារប្រចាំថ្ងៃមួយចំនួនទៀតរបស់ពួកគាត់។ អ្នកស្ម័គ្រចិត្តដែលចេះនិយាយ ២ ភាសាកំពុងមានតម្រូវការខ្ពស់។ បើសិនជាអ្នកចង់ចូលរួមជាអ្នកស្ម័គ្រចិត្តសូមចូលទៅកាន់ Revere.org ។ អ្នកស្ម័គ្រចិត្តទាំងអស់ត្រូវបំពេញ និងជាប់ដំណាក់កាលពិនិត្យ CORI។

លោកអភិបាលក្រុង និងសមាជិកនៃក្រុមឆ្លើយតបរហ័សនៅតែបន្តមានកិច្ចប្រជុំរៀងរាល់ថ្ងៃ ដើម្បីសង្ខេបស្ថានភាពណ៍ថ្មីៗ។ មន្ត្រីនានាទីក្រុង និងក្រុមសហព័ន្ធក៏ចូលរួមក្នុងការសង្ខេបស្ថានភាពណ៍ប្រចាំថ្ងៃនេះ ដើម្បីសម្របសម្រួល និងរកមធ្យោបាយដោះស្រាយបញ្ហាផ្ទៃក្នុង។ ការអាបំដេតទាំងអស់ នឹងត្រូវធ្វើជាទៀងទាត់នៅគេហទំព័រ Revere.org/coronavirus និងតាមបណ្តាញសង្គម។

សេវាកម្មរបស់ក្រុង

អាបំដេត

- លោកអភិបាលក្រុង Arrigo បានប្រកាសពីភាពអាសន្ននៃការឆ្លងនៅក្នុងក្រុង Revere កាលពីថ្ងៃ ១៩ មិន ២០២០។
- សេវាកម្មមូលដ្ឋានរបស់ទីក្រុងដែលផ្តល់ដោយប៉ូលីស Revere អគ្គិភ័យ, EMS មន្ទីរសាធារណការ និង Revere 311 នឹងបន្តផ្តល់ជូនប្រជាពលរដ្ឋ ដោយគ្មានការរំខានណាមួយឡើយ។
- អ្នករស់នៅ Revere គួរតែ Subscribe សេវាបញ្ជូនព័ត៌មានតាមអ៊ីម៉ែល និងសារជាអក្សរតាម revere.org/coronavirus ដើម្បីទទួលបានព័ត៌មានថ្មីៗ។

- Revere 311 នៅតែមានបុគ្គលិក ចាំឆ្លើយសំណួរ ឬដោះស្រាយកង្វល់ផ្សេងៗជូនប្រជាបលរដ្ឋ។ សូមទាក់ទងមកកាន់ 311 ឬ 781-286-8311 ឬអ៊ីម៉ែលមក Revere311@revere.org ។
- អាគារសាធារណៈក្នុងទីក្រុងទាំងអស់ត្រូវបានបិទ រហូតដល់មានការជូនដំណឹងបន្ថែម។ សេវាកម្មនានានៅតែផ្តល់ប្រជាជនតាមគេហទំព័រ Revere.org។
- រាល់សួនច្បារ និងសួនកុមារទាំងអស់ត្រូវបានបិទ រហូតដល់ថ្ងៃជូនដំណឹងបន្ថែម។
- សាលារដ្ឋនៅក្នុងក្រុង Revere នឹងមានចែកអាហារខ្ទប់ សម្រាប់សិស្សទាំងអស់ និងគ្រួសារ។ អាហារពេលព្រឹក និងថ្ងៃត្រង់ នឹងចែកជូនដល់កុមារដែលត្រូវការពីចន្ទ ដល់សុក្រ ពីម៉ោង ១០ ដល់ ១១ ព្រឹក និងម៉ោង ១១ ដល់១ ថ្ងៃត្រង់។
- ចាប់ពីថ្ងៃ ២៨ មិនា ២០២០ រាល់ហាងអាហារនៅលើផ្លូវ Revere Beach Boulevard ត្រូវតែប្តូរមកផ្តល់តែសេវាដឹកជញ្ជូន ឬបិទតែម្តង។
- អ្នកអាចស្វែងរកបណ្តាញផ្តល់ជំនួយទៅមកនៅលើ Revere.org ។ នៅទីនោះ អ្នកអាចរកបានជំនួយយ៉ាងទូលំទូលាយ ឬក្រុមទាំងផ្នែកចំណីអាហារ សេវាថែទាំសុខភាព សេវាធ្វើដំណើរ សិទ្ធិជ្រកកោន និងសេវាផ្សេងៗទៀត។ ព័ត៌មានទាក់ទងនឹងសេវាទាំងនេះ នឹងមានការអាប់ដេតជារៀងរាល់ថ្ងៃនៅម៉ោង ៤ ល្ងាច។
- ទីក្រុង Revere បានបង្កើត **ទំព័រ** មួយ ដែលបង្ហាញព័ត៌មានពីដំណោះស្រាយ និងជំនួយទៅដល់អ្នកដែលបានរងផលប៉ះពាល់ ដូចជាអាជីវកម្មខ្នាតតូច នយោជក អាជីវកម្មមិនយកប្រាក់ចំណេញ និងកម្មករ។ ទំព័រនេះនឹងមានការអាប់ដេតជាប្រចាំថ្ងៃ រាល់ពេលដែលអ្វីៗមានការប្រែប្រួល។
- ក្រុមស្ម័គ្រចិត្ត [volunteer database](#) នឹងបើករាល់ថ្ងៃសុក្រ សម្រាប់អ្នកដែលចង់រកកម្ចី ឬជំនួយក្នុងរយៈពេលច្រើនសប្តាហ៍ខាងមុខ។ អ្នកដែលបានចុះឈ្មោះធ្វើជាអ្នកស្ម័គ្រចិត្តរួច នឹងមានក្រុមការងារទាក់ទងទៅជាប់ៗគ្រោយបំពេញឯកសារគ្រប់គ្រាន់។

សកម្មភាពដែលអ្នករស់នៅក្នុងក្រុង Revere ត្រូវធ្វើ៖

នាយកដ្ឋានថែទាំសុខភាពសាធារណៈរបស់រដ្ឋ Massachusetts បានចេញសេចក្តីណែនាំឲ្យប្រជាជនទាំងអស់ “ត្រូវស្នាក់នៅផ្ទះ”។ លោកអភិបាល Baker បានធ្វើការហាមមិនឲ្យមានការជួបជុំមនុស្ស លើសពី ១០ នាក់។ ការស្នាក់នៅផ្ទះមានន័យថា ជៀសវាងការធ្វើការ ឬធ្វើសកម្មភាពណាដែលមិនចាំបាច់ ក្នុងរយៈពេល ២ សប្តាហ៍ខាងមុខ។ ប្រជាជនដែលមានអាយុលើសពី ៧០ និងអ្នកមានសុខភាពទន់ខ្សោយ គួរតែកាត់បន្ថយការជួបជុំ ឬប៉ះពាល់ជាមួយមនុស្សទូទៅតាមដែលអាចធ្វើបាន។

តាមរយៈការណែនាំរបស់មជ្ឈមណ្ឌលគ្រប់គ្រងជំងឺ [Centers for Disease Control](#) បានប្រាប់ពីវិធីងាយៗមួយចំនួនដើម្បីការពារខ្លួនពីវីរុសកូរ៉ូណា រួមមាន៖ លាងដៃឲ្យបានញឹកញាប់ ជៀសវាងការនៅជិតអ្នកដែលឈឺ ត្រូវស្នាក់នៅផ្ទះពេលឈឺ ខ្ទប់មាត់ពេលក្អក និងកណ្តាស់ សម្អាតដៃ និងរំងាប់មេរោគលើរបស់ដែលអ្នកប៉ះព្រឹកញាប់។

###